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ANDERS DENKEN, SAMEN DOEN! 

 

Aan het college van burgemeester en wethouders gemeente Midden-Delfland 

Vraag (RvO artikel 42):  

Overlast Houtrook van particuliere kachels in Midden Delfland 

Een citaat uit de bijgevoegde brief (d.d. 15 januari 2019) vanuit het Ministerie van 

Infrastructuur en Waterstaat aan de Tweede Kamer: “Houtrook en houtstook blijven de 

gemoederen van veel mensen bezighouden. Ongeveer een op de vijf huishoudens heeft 

een open haard of een kachel en de eigenaren associëren houtstook met gezelligheid. 

Tegelijkertijd geeft ongeveer de helft van de mensen aan weleens last te hebben van 
houtrook van kachels of vuurkorven”.  

Ook in Midden Delfland, met name vanuit inwoners van de drie dorpskernen bereiken ons 

in toenemende mate signalen dat onze inwoners niet alleen last hebben van houtrook, 

maar hiervan ook nadelige effecten ondervinden op hun gezondheid. Tegelijk voelen deze 

inwoners zich soms “alleen staan”: een gesprek met buren levert niet altijd ook een 

constructieve oplossing op –illustratief: de discussie laait soms letterlijk hoog op-. 

Daarnaast blijkt Toezicht en Handhaving vanuit de gemeente lastig.  

Vanuit OGP Midden Delfland vinden wij dat vanuit de gemeente een inspanning 

noodzakelijk is om de overlast van houtstook terug te dringen en daarmee zorg te 

dragen voor een prettige woonomgeving voor alle inwoners. Via zoekwerk op de website 

van de gemeente is weliswaar informatie te vinden maar dat is wat ons nog niet echt 

voldoende zichtbaar. In dat licht hebben we een aantal vragen:  

1. Bent u bekend met de problematiek rondom houtstook zoals deze door inwoners van 

Midden Delfland wordt ervaren? Welke concrete acties heeft de gemeente al 

ondernomen? 

2. In de bijgevoegde brief aan de Tweede Kamer staan een aantal concrete acties waar 

gemeenten mee nu al aan de slag kunnen (communicatie, inzet “Stookwijzer”, inzet 

buurtbemiddeling). Op welke wijze gaat u deze acties de komende tijd ook op een meer 

actieve manier uitvoeren? 

3. In de bijgevoegde brief staan daarnaast een aantal acties die ervoor moeten zorgen 

dat met een duidelijk meetprotocol, daadwerkelijke overlast kan worden bepaald en 

aangepakt. In hoeverre bent u bereid om deze instrumenten ook daadwerkelijk in te 

gaan zetten in Midden Delfland zodra deze beschikbaar zijn?  

4. En tot slot: het “stookseizoen” is in volle gang, waar kunnen inwoners die overlast 

ervaren van houtrook-houtstook bij de gemeente nu al echt terecht met hun vragen 

zodat deze ook geholpen worden met de mogelijkheden die onder onze tweede vraag zijn 

opgenomen?  

 

Fractie OGP-Midden Delfland 
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